
GR-protokoll nr 4/2015-2016 
 
Tid: 23 – 24 januari 2016 
Plats: LC Avestas klubblokal 
Beslutande: GRO Annica Nordell, DG 101-A Björn Andersson, DG 101-B Åke Nyquist, DG 
101-GD Christer Öhlund, DG 101-N Peter Edwall, DG 101-P Maria Fältmark, DG 101-S 
Flemming Denne, DG 101-SM Jan Almqvist, DG 101-SV Anette Sjöberg, DG 101-U Tomas 
Isaksson, DG 101-VG Ulf Carlsson. VDG Leif Eskelid ersatte DG Anette Sjöberg under § 58-
60.  
 
AU: VGRO Mattias Öberg, Controller Bengt Parkstam 
  
 
§ 44 Mötet öppnas  
GRO Annica Nordell öppnar dagens möte och hälsar alla välkomna. 
 
§ 45 Val av justerare 
Åke Nyquist DG 101 B och Flemming Denne DG 101 S 
 
§ 46 Anmälan tillkommande ärenden 

• Brev från Radiohjälpen 
• NSR Arbetsgrupp för flyktingprojekt 
• Baltic Sea Lions 
• Besök av LCIF ordförande IPIP Joe Preston 13 – 15 mars 2016 
• STIM/SAMI nytt avtal 

 
§ 47 Anmälan övriga frågor 
100-årsjubileét VDG Jan-Petter Olsson 
Handboken DG Ulf Carlsson 
 
 
§ 48 Fastställande av ärendelistan 
GR 4 har formen av ett öppet arbetsmöte och ändringar i ärendelistan kan ske under mötet 
Listan fastställdes med ovan nämnda tillägg. 
 
§ 49 Föregående protokoll GR 3, Bilaga 54  
Inga kommentarer. Godkänns och läggs till handlingarna 
 
§ 50 Ekonomi, Bilaga 82 
Controller Bengt Parkstam föredrog de ekonomiska rapporterna. Inga frågor ställdes. 
 
§ 51 Framtidsgruppen 
PDG Ingemar Karlsson redogör för gruppens fortsatta arbete. Presentationen i sin helhet kommer att 
finnas på MD:s hemsida. Här följer några axplock ur presentationen. Synliggör Lions – Stärk Lions 
varumärke – Stärk Vi-känslan. Mellan åren 2006 – 2014 har en minskning av antalet medlemmar i 
Sverige skett med 19,5 %. Efter grupparbeten vid GR3 har följande genomförts. Aktivitetskonto 90 
1948-0 och swishkonto med samma nummer. Ca 36 % av våra Lionsklubbar har inte hemsida. Förslag 
till fortsatt arbete. Bilda PR-grupp och skapa PR-plan. GMT och GLT gör en plan för att stärka 
Lionskunskapen och skapa Vi-känsla. 
  
GR beslutar att bilda en PR-grupp och en PR-plan. Beslutades samtidigt att PR-gruppen ska bestå av 
Maud Nordell samt ytterligare tre personer. 

  GR beslutar att uppdra åt GMT och GLT att skapa en plan för Vi-känslan. 
GR beslutar att ge DG Tomas Isaksson och PDG Martina Isaksson i uppdrag att se över kostnader 
förknippade med IT. 



 
§ 52 Information från PDG Mats Granath om 100 årsjubileet, Bilaga 79, 81 
PDG Mats Granath hade tyvärr inte möjlighet att närvara. 

 
GR beslutar att anta arbetsordningen med den förändringen att meningen ”Möjligheten att söka medel 
ur insamlade medel är 2018-2019” under rubriken ändamål stryks. 
GR beslutar om att använda Hjälpfondens 90-konto i under jubileumsinsamlingen 
 
§ 53 Information från Hjälpkommittén om rapporter till VB mm Bilaga 74, 75 
PCC Vivianne Eriksson informerar om våra sju levande projekt. Understryker vikten av att vi sköter 
rutiner och rapportering till Radiohjälpen m.fl. Föreslår utbildning av projektledare som är gratis.  
GR beslutar att anta Hjälpkommitténs förslag om samordning av rapporter enligt bilaga 75. 
 
IRD Mikael Östman informerar om Projekthantering för Världens Barn och att det är dåligt intresse för 
livskvalitetspris. IPGRO Per Janson har deltagit vid ett Basketarrangemang i Göteborg till förmån för 
funktionshindret autism. Katastrofberedskapelsens styrelse har fattat beslut om att köpa in 1 000 
sovsäckar att sändas till PCC Leif Niords projekt i Turkiet. 
 
GR beslutar att PCC Vivianne fortsätter som kontaktperson mot Radiohjälpen och även 
fortsättningsvis ingår i Hjälpkommittén. 
 
Katastroftält Bilaga 57 
PIRD Hans Hallberg redogör för hur läget ser ut för dagen. Ett antal av våra tält används idag som 
mottagningscentraler för flyktingar. 
AU föreslår GR att besluta om att köpa in tält i lager för 1 000 000 kronor. AU föreslår GR att ge 
Hjälpkommittén i uppdrag att ansöka om bidrag från LCIF för motsvarande inköp. 
GR beslutar enligt AU:s förslag. 

 
 § 54 Rapporter 
PDG Stig Lundqvist informerar om Lions Quest. Senaste bokslutet finns på hemsidan. En ambition 
finns på en ny kurs per vecka. Styrelsen är aktivt ute och informerar i klubbar, distrikt och kommuner. 
Stort intresse finns. Samarbete med idrottsklubbar. Ett informationsblad om LQ håller på att 
produceras. 
 
Ungdomsverksamheten, Bilaga 80 
VYED Marie Johansson presenterar lägerplaneringen för 2016 med tre läger. Telefonkonferens 
kommer att hållas med YEC, MDNO och lägerchefer i januari 2016. Kontot för sökhundar är tomt. Tre 
nya ungdomsansvariga. En årscykel har tagits fram för den som är ny ungdomsansvarig. Ett nytt 
backpackerläger planeras under 2016. Förändring av ungdomsverksamheten planeras. Svårt att få 
värdfamiljer. Förslag att ha fler svenska ungdomar på våra läger. Endast 38 ungdomar är intresserade 
av delta i läger utomlands. 
 
Hjälpfonden Bilaga 78 
Fram till den 18 december 2015 har totalt ca 580 000 kronor kommit in till fonden varav 368 000 i 
samband med kampanjen för syriska flyktingar i september. Till decemberinsamlingen har det kommit 
in 157 555 kronor. 
 
Insamlingen ”De glömda barnen” 
DG Åke Nyquist tackar alla för det goda resultatet i samband med insamlingen. 
 
 
§ 55 NSR 2018  
Information från föreslagen kandidat LC Norrtälje. PDG Kjell Jonsson informerar om Marholmens 
konferensanläggning. Marholmen erbjuder både nyrenoverade och nybyggda lokaler till ett mycket bra 
pris, 2 970 kronor all inklusive per person. 
 
AU föreslår GR att besluta att LC Norrtälje får i uppdrag att arrangera NSR 2018 på Marholmens 
konferensanläggning. 



GR beslutar enligt AU:s förslag. 
 

 
§ 56 Information från LCIF 
Med anledning av att PID Jan-Åke Åkerlund inte hade möjlighet att närvara föredrog GRO Annica 
Nordell hans information. 
Önskemål om att mer än 53 % av klubbarna donerar till LCIF. 
LCIF hörnstenar Bevara syn, stödja ungdom, tillhandhålla katastrofhjälp och tillgodose humanitära 
behov. Focus idag är Mässlingsinitiativet, vi behöver satsa mer för att nå målet, och Flyktingfrågan. 
 
 
§ 57 Riksmöte 2016 
PCC Anette Eiserman-Wikström redogör för sitt uppdrag som RMO och hur hon planerat hur RM bör 
förlöpa för att tidsramarna ska kunna hållas.  Mötet börjar ombord kl. 08.00 och skall vara slut kl. 
13.00. GRO Annica Nordell ska åka med M/S Viktoria till Tallinn och sondera att allt är som utlovats 
och såsom vi vill ha det.  
 
§ 58 Handläggning av motioner till Riksmötet 2016 Bilaga 64, 65, 66, 67, 68, 69 
Motion från LC Piteå där klubben föreslår att ta fram ett enkelt och informativt presentationsmaterial 
gällande MD:s ansvars- och olycksfallsförsäkringar. Distriktet har bifallit motionen. 

 
Motioner från LC Färingsö och LC Stockholm gällande återgång till den tidigare versionen av Sveriges 
Lions Handbok med fullständigt medlemsregister. Båda klubbarna pekar på nyttan med att ha en 
handbok där alla uppgifter finns lätt tillgängliga även för dem som saknar dagens moderna hjälpmedel. 
Distriktet har tillstyrkt motionen. 
 
Motion från LC Lidingö. Klubben föreslår att Sveriges Lions bör ta fram ett enhetligt julkort att säljas 
till Sveriges Lions för att på detta sätt informera om vår verksamhet. Distriktet avslår motionen. 
 
Motion från LC Åby angående finansiering av flygplan till MAF (Mission Aviation Flight) – Svenska 
lejon ger stöd till flygplan. Lions har tidigare varit med och finansierat ett antal flygplan varav två 
fortfarande är i tjänst. Klubben yrkar på att en insamling genomförs där varje klubb i Sverige bidrar 
med 100 krono per peson vilket sammanlagt skulle ge 1 500 000 kronor som stöd till flygplan som 
kommer att användas i Bangladesh. Distriktet bifaller motionen. 
 
Gemensam motion från Lionsklubbarna i Arboga, Hallstahammar, Kolbäck, Kolsva, Kungsör, 
Kvicksund och Köping. Klubbarna framför att Guvernörsrådet bör verka för att Sverige ska bli ett 
försöksland för tvåårigt Distriktguvernörskap och där guvernörerna enbart bevistar det Convention som 
äger rum när de tillträder. 
 
GR har delat upp motioner mellan sig för bearbetning och återkommer med förslag till GR5. 
 
 
§ 59 Handläggning av förslag till Riksmötet 2016 
GR ser över vilka förslag som finns och återkommer med dess till GR5. 
 
 
§ 60 Beslutsärenden beredda av AU 

• Motion nr 6 från Riksmötet i Lund om att avskaffa handboken, Bilaga 73 
 
AU får i uppdrag att besvara motionären. 
 

• Fördelning av insamlade medel från ”De glömda barnen”. 
Förslag att 20 % avsätts till nästa insamlingskampanj för PR och resterande del får PCC Leif 
Niord avropa efter behov. 
GR beslutar att frågan om avsättning av 20 % till PR ska avgöras av Riksmötet. AU får i 
uppdrag att skriva ett förslag som ska presenteras på GR5. 
GR beslutar att resterande del får PCC Leif Niord avropa efter behov. 



 
• Utredning av Riksmöten i framtiden, Bilaga 60 

 
PCC Anette Eiserman-Wikström redogör för den genomgång av olika alternativ som hon gjort 
tillsammans med PCC Finn Bangsgaard om hur Riksmöten skulle kunna tänkas anordnas i 
framtiden.  
 
GR beslutar att PCC Anette Eiserman-Wikström och PCC Finn Bangsgaard får utreda vidare. 
 

• Utredning av överklagan, Bilaga 83, 84, 85, 86, 87 
AU föreslår GR att fatta beslut enligt förslaget. Controller Bengt Parkstam deltog inte i 
beslutet. 
GR beslutar att lämna överklagan utan åtgärd. 
 

• Policy för Placeringsgruppen, Bilaga 76, 77 
Controller Bengt Parkstam redogör för innehållet och de förändringar som föreslagits av 
Placeringsgruppen gällande Arbetsordning och Placeringspolicy. AU föreslår GR att fastställa 
Placeringsgruppens förslag. 
GR beslutar enligt AU:s förslag. 
 
 

§ 61 Tillkommande ärenden 
Brev från Radiohjälpen 
Radiohjälpen har kommit med ett nytt erbjudande till Lions om deltagande i Världens Barn. GR 
beslutade att uppdra åt GRO Annica Nordell och PCC Vivianne Eriksson att kontakta Radiohjälpen för 
att förhandla om administrationskostnadens storlek och utbetalningstidpunkt. 
 
NSR arbetsgrupp för flyktingprojekt. 
Valdes PID Jan-Åke Åkerlund och DG Åke Nyquist att ingå i denna grupp. 
 
Baltic Sea Lions 
Organisationen vill presentera sitt arbete under 5 minuter vid RM vilket godkändes. 
 
Besök av LCIF ordförande IPIP Joe Preston 13 – 15 mars 2016 
Vill träffa MD:s ledning och titta på något LCIF projekt. Föreslås att eventuellt besök i Kristinehamn 
hos MSB för att titta på lagret med tält. Besöka Fryshuset tillsamman med Lions Quest. A-distriktet står 
för värdskapet. PID Jan-Åke Åkerlund, IPID Kenneth Persson och GRO Annica Nordell samt eventuellt 
någon eller några ytterligare personer kommer att delta. 
 
STIM/SAMI nytt avtal 
Presenterades nytt avtal mellan Lions och STIM/SAMI. Det nya avtalet kommer att innebär att varje 
klubb betalar 850 kronor årligen. Detta pris inkluderar såväl inspelad musik som livemusik upp till 
1 000 besökare. Avtalet gäller retroaktivt från och med 2015. 
AU föreslår GR besluta om att ingå det nya avtalet med STIM/SAMI. 
GR beslutar enligt AU:s förslag. 
 
§ 62 Övriga frågor 
100 års jubileum 
VDG Jan-Petter Olsson saknar tydliga riktlinjer för insamlingen. Varje distriktskoordinator får USD 250 
för att täcka sina kostnader vilket kan anses som ett ganska lågt belopp. 
 
Handboken 
DG Ulf Carlsson framförde önskemål om att Sveriges Lions Handbok skall återgå till sitt utförande med 
ett fullständigt medlemsregister. 
GR beslutar enligt DG Ulf Carlssons förslag att återinföra Sveriges Lions Handbok i sitt tidigare 
utförande med fullständigt medlemsregister. 
 
 



§ 63 Mötets avslutande 
VGRO Mattias Öberg tackar på uppdrag av IPGRO Per Janson GRO Annica Nordell för ett väl 
genomfört möte varefter GRO avslutar mötet. 
 
 

                          
 

 

Annica Nordell 
Mötesordförande 
GRO  
 
 
 
Bengt Parkstam 
Mötessekreterare 
Controller 
  
Justeras:  
 
 
 
 
Åke Nyquist 
DG 101B 
 
 
 
 
Flemming Denne 
DG 101S 





Lions Clubs International MD 101 Sweden 


GR-möte nr 3/2015-2016 


Tid: 24 oktober 2015 
Plats: Scandic Skogshöjd Södertälje 
Beslutande: DG Björn Andersson, DG Åke Nyquist, DG Christer Öhlund, DG Peter Edwall, 
DG Maria Fältmark, DG Flemming Denne, DG Jan Almqvist, DG Anette Sjöberg, DG Tomas 
Isaksson, DG Ulf Carlsson samt GRO Annica Nordell. 


§31 Mötet öppnas
GRO Annica Nordell öppnar dagens möte


§32 Val av justerare
DG Björn Andersson DG Maria Fältmark


§33 Anmälan tillkommande ärenden
Lons Bästa vänner
Beslutsärende a. IT policy och e. Hantering av underskott vid RM utgår ur ärendelistan.


§34 Anmälan av övriga frågor av
PGRO Annette Eiserman – Wikström. Rapport från sitt arbete med genomgång av motioner.
Genomgång av GRO pärmen tillsammans med PGRO Finn Bangsgaard samt utredning av
RM i framtiden.


§35 Fastställande av ärendelistan
Fastställdes med ovan tillkommande ärenden och övriga frågor.


§36 Föregående protokoll GR2 Bil 25
Godkändes och lades till handlingarna


§37 Ekonomi Controller Bengt Parkstam Bil 50, 51, 52
Budget 2015 – 2016
Delårsbokslut 150701 -150930
Projektsaldon
Ändrad policy för placeringsgruppen. Detta ärende hänskjuts för beslut på GR4.


Attestrutiner 
Samtliga utbetalningar ska attesteras av GRO. 
IPGRO Per Janson redogör i korthet för 2014-2015 resultat som ännu inte är klart. 


PID Heinz Ondrejka och PDG Mats Granath efterlyser fylligare informationer i protokollen. 


§38 Beslutsärenden beredda av AU


a. Delegatresa till Lions Convention i Japan
AU föreslår GR besluta att MD 101 anordnar delegatresa till Lions Convention i Japan
GR beslutar enligt ovan


b. GR4
AU föreslår GR besluta att GR4 anordnas i slutet av januari under en dag och har formen av
ett öppet arbetsmöte.
GR beslutar enligt ovan.


2015-2016 Bil 54/15-16







 
c. Lions 100 år  
Arbetsordning för Jubileumsinsamlingen  IPGRO Per Jansson 
IPGRO redogör i korthet för vad han gjort så här långt i denna fråga enligt uppdrag från AU. 
Efter att uppdraget gavs har presentation skett i tidningen LION. 
 
Klargörande om vad begreppet ”Barn med särskilda behov” innebär. Koordinator Mats 
Granath Diskuterades särskilda och speciella behov. Uppdrogs åt kommittén att återkomma 
med ett förtydligande. 
Klubbarna kan söka pengar från 2018 för projekt inom våra fyra grundstenar.                 
Beslutas om att genomföra en gemensam insamlingsdag den 21 maj 2016. 
 
Konto för jubileumsinsamlingen 
AU föreslår GR att kontot för Jubileumsinsamlingen bedrivs som ett projektkonto 
GR beslutar enligt ovan 
GR beslutar att presenterad arbetsordning ska redigeras och därefter tas beslut vid GR4. 
 
d. De glömda barnen DG Åke Nyquist 
Gemensam nordisk insamling för att hjälpa barn i Syrien och dess grannländer. 
Insamlingsmål ca 26 MKR. Alla nordiska länder deltar. Insamlade medel behöver inte gå via 
LCIF. Sveriges andel ska gå till projekt i Turkiet. Tidsperiod slutet november/början 
december. Skall hanteras som projektkonto dit PCC Leif Niord kan avräkna medel för projekt 
i Turkiet. Kostnad för kampanjmaterial ca 60 TKR. 20 % av det som samlas ska gå till PR. 
GR beslutar att starta insamlingen ”de glömda barnen”.  
 
e. Svar på brev från Radiohjälpen om ansökan om partnerskap samt deltagande i VB  Bil 23 
PGRO Vivianne Eriksson inledde med en genomgång av skrivelsen och vår historik kring 
Världens barn. Vivianne redogjorde även för sina kontakter med Radiohjälpen i detta ärende. 
Efter många livliga diskussioner kunde så GR gå till beslut. Det fanns två förslag att ta 
ställning till. 
 
AU föreslår GR besluta att Sveriges Lions MD101 avstår från medverkan i Världens Barn 
2016-2018. 
 
DG Jan Almqvists förslag där GR föreslås besluta att återremittera frågan för ytterligare 
förhandling. 
 
GR beslutar enligt AU:s förslag. DG Anette Sjöberg 101SV avstår att rösta på grund av jäv 
och ersätts vid omröstningen av VDG Leif Eskelid. 


Votering genomfördes med röstsiffrorna 9 – 1 till förmån för AU:s förslag som sålunda blev 
GR:s beslut. 


§39 Informationsärenden 
 


a. Riksmöte 2016 GRO/Controller 
AU har tillsammans med RM kommittén besökt M/S Victoria och besiktigat 
lokaler samt program. Hemsida och bokning beräknas vara klart under 
november månad.  
 
b. Inbjudan från stadsministern om deltagande i en nationell konferens kring 
flyktingsituationen i Sverige. IPGRO Per Jansson 
 IPGRO Per Jansson har deltagit och informerar om besöket. 
 
c. STIM, eventuellt nytt avtal.  GRO Annica Nordell 







STIM håller på och ser över befintligt avtal och återkommer därefter med ny 
information.                                        
 
d. GRO informerar om att Bengt Lundblad anställts som ekonom vid kontoret i 
Stockholm. GRO Annica Nordell 
 
e. IP besök GRO Annica Nordell 
3-6 november i Östersund. GRO informerar om deltagare och program. 


 
§40 Rapporter 
 
Hjälpkommittén PDG Gunilla Persson Bil 31, 38, 40 
PDG Gunilla redogjorde för arbetet med förbättring av arbetsrutiner mm. Hjälpkommittén 
inbjudna till och deltar i Basketarrangemang till förmånför funktionshindret autism. Distrikt 
101S har ansökt om ett bidrag från LCIF på USD 93 311 för projekt Rent vatten i Tanzania. 
Ansökan har lämnats till Radiohjälpen om bidrag. I avvaktan på besked från Radiohjälpen 
har frågan väckts om pengar tillfälligtvis kan tas ur Pengapåsen?  Detta är inte aktuellt utan 
Radiohjälpens besked avvaktas. Lämnades rapport om utveckling av rutiner vad hantering 
av projektansökningar, förbättring av informationshantering, uppföljning och rapportering. 
Inbjudan till DG och VDG om ett webbinar den 5 november 2015. PID Kenneth Persson 
 
Ungdomskommittén YED Mats Granath Bil 44, 45  
Presenterar kommande ungdomsläger i Sverige. Nomineringsdags för nominering av ny vice 
YED . Information finns om verksamheten och anmälningsblanketter finns på MD 101:s 
hemsida. Lägerchefer behöver utbildas. YEC konferens av största vikt för erfarenhetsutbyte 
mm. 
 
LCIF PID Jan-Åke Åkerlund 
PID Jan-Åke berättar om vilka två distrikt som har bästa insamlingsresultaten i Sverige, 101S 
och 101P. Anna From – Lindqvist får ta emot en medalj från PIP Joe Preston av PID Jan-Åke 
Åkerlund Pengar till Nossebro är inte MJF grundande. 
 
GMT MDGMT Anna From-Lindqvist  Bil 39 
Ny på sin post och ska träffa sina adepter idag. Framtidsgruppen ska vara med och 
informera om sitt arbete. Nya medlemmar behövs. Join together är ett bra koncept.  
More women i Lions PDG Eva Persson 
Informerar om fler kvinnor i Lions. Luleå stad anordnar mässa där kvinnor i Lions deltar. 
Arbeten pågår även i andra distrikt. Berättar om sina goda erfarenheter från klubbesök mm. 
 
GLT MDGLT Anna Maria  Bernstein Bil 29 
Kommentarer kring ilagda rapporter angående ZO-utbildningen som kommer att ligga till 
grund för dagens arbete med ZO. RLLI kurs 10 deltagare. Bra kurs med bra resultat, men 
gärna fler deltagare. 
 
LEO Robby Haegdorens Bil 30 
Robby informerar om sina erfarenheter som LEO och numera i LC Stockholm/Globen. Vill 
skapa lite struktur kring LEO i Sverige. Utveckla LEO i Sverige.  
 
Sveriges Lions Hjälpfond GRO Annica Nordell Bil 46 
Rapporten läggs till handlingarna efter rapport från GRO som även informerat sig med 
ordförande Martin Enqvist. 
 
Lions Quest PDG Stig Lundqvist 
Informerar om senaste bokslutet som är positivt. Bidrag har erhållits med USD 50 000 från 
LCIF. PDG Stig uppmanar till bildande av nya LEO klubbar. LEO är vår framtid. 







 
Riksvalnämnden RVNO Mona Larsson 
Uppmanar klubbarna att delta i nominering av nya kandidater till lediga poster. 
Anmälan om intresse att anordna RM 2018 från Distrikt 101SM med klubbarna Ronneby, 
Olofström, Ryd, Tingsryd, Sölvesborg, Karlshamn, Bräkne-Hoby. 
 
Framtidsgruppen PDG Ingemar Karlsson 
PDG Ingemar Karlson och PDG Jan-Åke Rispling har gjort ett gediget arbete med flera idéer 
hur Lions ska kunna stärka sitt varumärke. Vi behöver föryngra, förnya och förändra. Hur ser 
dagsläget ut och hur vill att det ska se ut i framtiden. Vi finns på en marknad med en 
insamlingsvolym på 17 MDR. Genomföra minst två gemensamma nationella insamlingar per 
år där 20% går till PR. Söka samarbete med större företag som stöder Lions. Vara mer på 
”bettet” vid större katastrofer. Samla alla våra olika fonder under ett Paraply med ett enda 
insamlingskonto 90 1948-0. Tillsätta en gemensam kommitté för all insamling. 
 
§41 Behandling av tillkommande ärenden 
Lions Bästa vänner DG Anette Sjöberg 
DG Anette informerar om hur gruppen för Lions Bästa vänner arbetar 
GR beslutar att rekommendera klubbarna att använda sig av Lions Bästa Vänner. 
 
Kungens jubileumsfond PDG Hans Catani 
PDG Hans Catani påminner om att det går att söka pengar ur fonden. 
 
§42 Övriga frågor PGRO Annette Eiserman-Wikström 
PGRO Annette informerar om sina uppdrag att titta på förslag och motioner ur 
Riksmötesprotokollen och hur dessa är hanterade och uppföljda. PGRO Annette har även 
lämnat hur detta kan hanteras. Genomgång av GRO pärmen tillsammans med PGRO Finn 
Bangsgaard pågår. Genomlysning av Riksmöten och hur dessa skulle kunna hanteras i 
framtiden. 
 
§43 Mötet avslutas 
GRO Annica Nordell avslutar mötet. 


 
 
Bengt Parkstam    
Mötessekreterare 
 
Annica Nordell 
GRO Mötesordförande 
 
 
Justeras 
 
 
Björn Andersson    
DG 101A  
 
Maria Fältmark 
DG 101P 
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2015-2016  Bil 57/15-16 
  2015-11-26 


Hej alla! 
Här är lite mer information från MSB. 
 
Mvh 
Hans Hallberg 
PIRD-MD 101 
hanshallberg@tele2.se 
0708-879849 
 
Vi har hittills satt upp Lionstält på ett antal platser i anslutning till 
Migrationsverkets lokaler. Tälten ska fungera som väntrum/reception. Vi har 
använt tälten som är på 20m2 och dessa har utrustats med belysning, 
elcentral och värme. 
Tälten har satts upp på följande platser: 
•        Norrköping (Migrationsverkets huvudkontor) 
•        Flen 
•        Hedemora 
•        Solna 
•        Västberga 
•        Lindesberg 
  
Eventuellt kommer tält att sättas upp även i Östersund. Det är dock 
fortfarande osäkert ifall det blir av. 
  
Vi har tyvärr inte så många bilder, bifogat är de bilder jag har fått (från 
Norrköping och Flen). 
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2015-11-22 


Uppdrag att genomlysa förslag till förändrat Riksmötesarrangemang ur ekonomiska 


och praktiska synpunkter. 


Undertecknade har av AU fått i uppdrag att försöka, ur ekonomisk och praktiska synvinkel, 


konsekvensbeskriva förslaget till nytt arrangemang av Lions RM. Förslaget reser ett antal nya frågor 


som vi försökt besvara eller förhålla oss till. Vi har inte svaret på alla frågor som ställs men vår 


förhoppning är att underlaget kan ge vägledning för ett beslutsunderlag oavsett vad förslag till beslut 


leder till. 


Förslaget lyder: 


Förslag till nytt arrangemang av Lions RM 
Riksmöte arrangeras en vanlig helg, förslagsvis i maj, på tre platser samtidigt, norr, mitt och syd. (samma 


indelning som Riksvalnämnden) En av platserna är huvudort där Guvernörsråd, kommittéordförande och gäster 


samlas. Målsättningen är att huvudorten skall växla mellan regionerna vart 3:e år. 


Vid huvudorten sker utdelning av Lejonkronan, bragdlejon och livskvalitetspriser. 


Till de två andra platserna (satelliter) ordnas videokonferens med storbildsskärmar. På dessa platser skall det 


finnas en mötesledare, talarstol och rösträknare. 


Ordförande på huvudorten leder förhandlingarna. Med teknikens hjälp fördelas ordet av v. ordförande på 


huvudorten. 


Kostnad idag för hyra av utrustning på tre ställen inkl. tekniker är ca 10 000: -/plats. 


Hedersrådets utnämning av mottagare av Lejonkronan görs om och Hedersrådets ordförande skickar ut 


förslagen på de nominerade klubbarna till Hedersråden i distrikten för ställningstagande, slutliga beslutet tas av 


de medlemmar av Hedersrådet som finns på huvudorten fredag kväll. 


Förslag till tidplan:  


Fredag 1500-1800 GR-möte 


1900 Enklare måltid 


Lördag 0800-0930 Invigning 


1000-1200 Förhandling 


1200-1300 Lunch 


1300-1700 Förhandling 


1900 Middag 


Söndag 0800 GR-möte 


1200 Lunch och Överlämningslunch DG-vDG 


För satelliterna gäller tidplanen endast lördag. 


I dagordningen tar man bort alla rapporter, de skickas ut med RM-trycket och kan därmed anses föredragna. 


Guvernörsrådet skall ges större inflytande på motionerna. Ett flertal av de motioner som lämnas in bör kunna 


beslutas av Guvernörsrådet. Punkten övriga ärenden tas bort, frågor som inte finns med i RM-trycket 


behandlas kommande år. 


Val skall även fortsättningsvis ske på riksmötet med undantag av kontaktpersoner till Barndiabetsfonden, 


Orkester Norden samt rådgivande placeringskommittén. Dessa personer tillsätts av Guvernörsrådet. 


Det går säkert att börja 8,00 med invigning osv men om man 


har lite längre att ta sig till huvudort eller satellit medför det 


att man i alla fall kommer att behöva en övernattning. I södra 


Sverige kanske man kan ta sig till en satellit till klockan 10,00 


- då förhandlingarna börjar - men i norra Sverige kommer det


inte att fungera, som vi bedömer det, på grund av avstånden 


och att flygen bara går till Arlanda. 
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Följande punkter måste genomlysas: 


 Lokaler 


För att genomföra Riksmötet behövs tre lokaler; en huvudlokal och två satelliter. Det viktiga 


här är att kunna dimensionera lokalerna på ett sådant sätt att man är tillräcklig flexibel inför 


variationer av antalet deltagare. Lokalerna måste kunna hantera inspelning, sändning, sätt att 


kunna rösta och votera. 


Hänsyn är inte taget till att lunch och kaffe behöver serveras i lokalbedömningen men det skall 


naturligtvis också fungera. 


 


 Teknik 


Tekniken kan säkert utföras på olika sätt men det kommer att behövas teknik som klarar 


inspelning av mötet och om det skall sändas kan det kanske vara nödvändigt med en 


handkamera som kompletterar den fasta kameran som riktas mot talarstolen. Man måste kunna 


säkra att voteringar och val kan genomföras. Satelliterna måste vara med hela tiden och får 


inte falla ut. Alternativt är att ordförande på plats meddelar röstetalen eller voteringstalen. Att 


meddela voteringstalen kan eventuellt förlänga proceduren. Mentometerknappar skulle kunna 


underlätta vid voteringstillfällena. 


Frågor: 


1. Skall man utöver detta köra en webbsändning så alla kan logga in på hemifrån? 


 


 Ekonomi 


Vi har frågat dels ett Eventbolag om tekniken och dels ett Kulturhus som kan ta ca 200 


deltagare om kostnaderna kring teknik och lokaler. Förfrågningarna till dessa är enbart för att 


få en fingervisning om vad ett annorlunda arrangerat RM skulle kunna kosta tack vare att man 


utnyttjar ny teknik. Vår målsättning är att försöka redovisa kostnader så att man kan göra en 


bedömning om det går att ekonomisera denna typ arrangemang. 


 


Om ordinarie webbsändning skall ske och det inte kan inrymmas under Eventbolagets 


fingervisning (något vi inte kan bedöma) tillkommer 10 000 kr/ställe. 


 


 


Eventbolagets fingervisning 
Här kommer (från Eventbolaget) uppskattad kostnader för en produktion/ 1 konferensrum med 


åhörare: 


2 kameror lösning – en fast kamera och en handhållen 


kamera för publikfrågor:  12 000 kr 


Ljud (om det inte igår i konferenssalen)    6 000 kr 


Bildmixer:     6 000 kr 


2 datorer:     4 000 kr 


Streaming funktion:     8 000 kr 


1 fotografer/kameramän:  11 000 kr 


1 tekniker och bildproducent:    5 500 kr 


Övriga kostnader ca:     3 000 kr 


Ca kostnad/ställe:   55 500 kr 


Inklusive moms 70 000 kr + ev webbsändning (se ovan) 10 000 kr =80 000 kr/ställe. 
Fortsättning se nästa sida. 
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Fortsättning Eventbolag fingervisning: 


Sedan tillkommer det oavsett vilken byrå ni använder en Produktionsledare som hjälper till att styra 


ihop alla tekniska funktioner. 


Någon som hjälper att handla upp och boka upp personal och som har huvudansvaret för att allt 


fungerar. 


Beroende på storlek på jobbet så kan man räkna med mellan 40-60 timmar á 750 kr/timme (938 


kr/timme inklusive moms), d v s 30-45 000 kr. 


Inklusive moms 37-56 000 kr. 
 


Det är en grov uppskattning av priser, men man ser alla delar som måste till för att få det att fungera 


på ett proffsigt sätt. Detta är en uppskattning som inkluderar en interaktion med åhörarna, därav en 


rörlig kamera som kan filma publik. 


 


 


 


Kulturhus fingervisning 
Stora salen 


236 personer, salong med scen och fasta sittplatser på balkong och parkett. Lämplig för konferens, 


föreläsning, konsert, teater- och dansföreställning med mera. 


Hörslinga finns. Teknik och tillgång till tekniker finns. 


Hyra lokal för föreningar/tillfälle:     770 kr 


Tekniker 400 kr/timme x 10:  4 000 kr 


Ljud:    1 500 kr* 


Ljus:    1 500 kr 


Ca pris inklusive moms   8 270 kr 


I priset ingår inte annan eventuellt nödvändig teknik men om tekniken räcker kan dessa bytas ut mot 


de 6 000 kr som står i Eventbolaget förslag. 


Vad andra likande ställen tar för att hyra ut är svårt att säga men vår gissning blir att ta ett ca pris på 


10 000 kr per ställe. 


Total kostnad för hyra mm inklusive moms ca 10 000 kr/ställe. 


 


 


Ovanstående exempel skulle kunna ge följande kostnad (från lägsta till högsta, eftersom vissa 


kostnader ev kan förändras): 


    Från  Till 


Event teknik, tre orter  210 000.-  210 000.- 


Produktionskostnad, engångskostnad   37 000.-    56 000.- 


Ev kostnad, webbsändning, tre orter             0.-    30 000.- 


Lokalkostnader mm, tre orter    30 000.-    30 000.- 


    277 000.-  326 000.- 


 


Frågor: 


1. Ersättning till ordförande, v ordförande, mötesledare och rösträknare eftersom 


man kanske inte kommer från arrangörsklubb? 


2. För vem sparas kostnader, enskild lion eller organisationen? 


3. Hur skall bidraget på drygt 300 000 kr fördelas (om det kvarstår) mellan 


huvudort och satelliter? 
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 Deltagande 


Man kommer att vara tvungen att fundera om riksmötets olika mötesplatser kan vara öppna för 


alla delegater från hela Sverige och hur man i så fall kan räkna på hotellrum och arrangemang 


kring middag, lunch och kaffe mm. Vi har begärt in tre års deltagar-listor för att kunna se 


eventuella strömmar. Se listor och diagram nedan. 


Frågor: 


1. Hur skall en reservplan se ut om det kommer fler eller färre än tänkt, på de 


olika orterna? 


2. Hur skall arrangerande klubbar räkna på deltagandet? 


3. Ska man endast ha själva Riksmötesförhandlingarna på satelliterna? 


4. Kan man klara detta utan övernattning om mötet börjar kl 8,00? Kanske i södra 


Sverige men inte i norra. Se kommentar i blå ruta på första sidan. 


5. Kommer upplägget att göra att endast delegater kommer? 


6. Partnerprogram på satelliterna? Om inte - kommer de att delta över huvud 


taget? 


 


 Ansvar 


I delegationsordningen kan man finna följande: 


 


Ärende Beredning Ansvar/Beslut  Anmärkning 


Riksmöte (RM) 


Kalla till RM AU GR 


Anordna RM AU RO/RMK  Se Riksmötesanvisningar 


 


 


I andra organisationer som har uppdelat riksmöte eller i storföretag som har årsmöte med 


denna typ av teknik måste det vara rimligt att tro att samma organisatör gör 


riksmöten/årsmöten kontinuerligt. 


1. Frågor: 


Var kan man tänka sig att denna kunskap kan komma att ligga? På kontoret? 


2. Finns det något incitament för en klubb att ansvara för ett satelliternas 


arrangemang? 


3. Rösträknare på alla tre orter, - inrapportering till huvudorten via mötesledaren? 


 


 Motionshantering 


Om GR skall kunna hantera vissa motioner måste stadgan förändras för att medge detta. 


 


 Val 


Om inte alla val skall ske på Riksmötet behöver detta ses över och förslag läggas i frågan. 


 


 Förhandlingsordning 


Skall inte rapporter godkännas eller noteras under sin punkt i förhandlingsordningen behöver 


man fundera på varför dessa alls skall föredras i Riksmötestrycket. 


Om inte övriga frågor skall vara med innebär det att sent uppkommen information som kan 


vara till glädje att meddela deltagare och delegater inte kan meddelas. 


Det är inte säkert att den övriga frågan fortfarande är aktuellt året efter. Hur man än väljer att 


göra måste förhandlingsordningen ses över. 
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 Besöksflöde 


Åre 2013 


Besökare 529    


Delegater 277    


Välkomstparty 479  


 


 


Arbetslunch 316    


Bankett 440    


Hedersrådets lunch 50    


Melvin Jones 53    


Partnerprogram 84    


Gästnatt enkelrum 163    


Gästnatt dubbelrum 396    


Gästnatt 3-bäddsrum 3    


Gästnatt svit 13    


Distrikt 


Antal 


delegater RM 


2013 


Antal 


klubbar 


MD 101 


Antal 


deltagande 


klubbar 


% 


deltagande 


klubbar 


101 A 38 69 24 35 


101 B 18 49 13 27 


101 GD 35 42 16 38 


101 N 48 33 22 67 


101 P 17 37 11 30 


101 S 12 48 8 17 


101 SM 20 38 10 26 


101 SV 19 42 15 36 


101 U 32 41 18 44 


101 VG 38 71 22 31 


 277 470 159 34 
 


Listan är skickad från RM-arrangören i Åre. 
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Linköping 2014 


Distrikt 


Antal 


deltagare 


RM 2014 


 


% deltagare 


RM 2014 


101 A 157 31 


101 B 40 7 


101 GD 51 9 


101 N 16 3 


101 P 18 4 


101 S 26 5 


101 SM 58 11 


101 SV 42 8 


101 U 45 9 


101 VG 62 13 


 515 100 


Sammanställningen är gjord av AEW ur listor från RM-arrangören i Linköpings 2014. 


 


Lund 2015 


Distrikt 


Antal 


delegater RM 


2015 


 


% delegater 


RM 2015 


101 A 
49 15 


101 B 
22 7 


101 GD 
19 5 


101 N 
10 3 


101 P 
4 1 


101 S 
98 30 


101 SM 
29 9 


101 SV 
35 11 


101 U 
21 6 


101 VG 
43 13 


 330 100 


Sammanställning är gjord av AEW ur listor från RM i Lund 2015. 
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Sammanställning av besöksflöde: 


Angett i % av deltagande eller delegater. 


 


 
Till Åre kom A, GD, N, U och VG i störst uträckning. 


Till Linköping kom A, GD, SM, U och VG i störst utsträckning. 


Till Lund kom A, S, SM, SV och VG i störst utsträckning 


 


 
Annette Eiserman-Wikström Finn Bangsgaard 
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Åre 


Linköping 


Lund 


Sundvall 


Stockholm 


Jönköping 


Vår slutsats är att distrikt A och VG 


deltar i störst utsträckning och att val 


av ort inte är avgörande för deras 


deltagande. Att A har flest 


deltagande i Linköping och S i Lund 


har naturligtvis med närheten att 


göra. 


Kommer klubbar från S, SM och SV 


att t ex stanna i Jönköping eller vilja 


att åka vidare till Stockholm när man 


ändå rör på sig? 
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 LIONS CLUB PITEÅ 
  


  
 


Motion angående Lions försäkringar 
 
 
Bakgrund 
 
 
För en Lionsmedlem och övriga Lionsmedarbetare är Lions försäkringar av stor betydelse 
om något skulle hända. 
För att få information på ett informativt och bra sätt gällande Lions Medlemmar, 
Lions styrelse och övriga Lionsmedarbetare vid t.ex aktiviteter och styrelsearbet behövs ett 
enkel presentationsmaterial. 
 
Yrkande 
 
Att ta fram ett enkel och informativt presentationsmaterial omfattande: 
 
Ansvarsförsäkringens omfattning. 
-Person. 
-Sakskador. 
-Ekonomi.(styrelse) 
-Självrisk. 
 
Olycksfallsförsäkring. 
-Omfattning. 
-Självrisk 
 
 
Börje Johansson 
President LC Piteå 
2015-10-21 
 
 
Distriktet bifaller motionen  
 
 
Lionshälsningar  
Maria Fältmark  
DG 101P 
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Till Guvernörsrådet 
 
 


MOTION TILL RIKSMÖTET 2016 Motion nr: 
 
 


Från: LC Färingsö 
 
 


Angående: Sveriges Lions Handbok 
 
 


Motivering/bakgrund: LC Färingsö önskar att Sveriges Lions Handbok återgår till sitt tidigare innehåll 
med ett fullständigt medlemsregister. 


Handboken får på så sätt ett värde inte bara för funktionären utan även för den enskilde medlem 
som gärna vill se vilka svenskar som är med i vår fantastiska världsomspännande organisation. 
Dessutom, glöm inte det, att trots att vi lever i en datoriserad värld så är inte alla med på det tåget 
utan det skrivna ordet på papper gäller fortfarande. 


Handboken beställs och betalas som vanligt av de som önskar bli innehavare av den. 
 
 


Yrkande: LC Färingsö yrkar därför att handboken återgår till tidigare innehåll och utseende och med 
fullständigt medlemsregister. 


 
 


LC Färingsö Datum: 23 oktober 2015 
 
 


Ellert Karlsson 


President 
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Till Guvernörsrådet 
 
 
MOTION TILL RIKSMÖTET 2016 Motion nr.   


Anges av GR 
 
 
Från: LC Stockholm 


 
Angående: Sveriges Lions Handbok 


 
 
Motivering/bakgrund: LC Stockholm önskar att Sveriges Lions Handbok återfår sitt tidigare 
utseende och innehåll med medlemsregistret som den var 2014-2015. Även om vi befinner 
oss i en värld omgiven av all sorts teknik så finns fortfarande ett behov av att ha allt samlat 
material i handboken, alltså förutom de viktiga uppgifter som vi är i behov av även uppgifter 
om alla klubbars medlemmar. Mycket enkelt att ha boken framme eller med sig och slå upp 
den uppgift som behövs i stället för att starta upp dator och telefon och söka i den. Det finns 
fortfarande många som heller inte bär med sig en dator eller har telefon med dator. 


 
Det finns naturligtvis inget som hindrar att man har uppgifterna både i pappersform och på en 
hemsida. Att klubbarna själv avgör om de vill köpa handboken eller inte kvarstår förstås. 


 
Yrkande: LC Stockholm yrkar att handboken återgår till sitt tidigare utseende och innehåll 
med medlemsregistret som den var 2014-2015. 


LC: Stockholm Datum: 18 oktober 2015 


Ami Israelsson 
President 
 
 
LC Stockholm om att Sveriges Lions Handbok ska återfå sitt utseende och 
innehåll som det var tidigare år. 
 
Dessa bifölls av distriktsrådet. 
 
 
DG101A Björn Andersson 
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LIONS CLUB LIDINGÖ  
 


 
 
      Lidingö 15 09 13 
 
 
 
 
 
Motion till RM 2016 
 
 
LC Lidingö anser att Lions Sverige bör ta fram ett enhetligt julkort att säljas till  
Lions i Sverige för att på detta sätt informera om LC och vår verksamhet.  
 
Dessa julkort bör vara enkla och stilfulla samt billiga, avsikten är inte primärt att tjäna 
pengar utan att informera! 
 
Framsidan skulle exempelvis prydas av en tomte med säck på vilken Lionsemblemet 
är infogat samt kortfattat informativ text om LC.  
 
Baksidan bör ha texten God Jul och Gott Nytt år samt plats för namn på avsändaren 
och namn och adress till mottagaren. 
 
 
Lions Club Lidingö 
 
Roger Anbratt 
president 
 
 
Distriktets yttrande: 
 
Motion från LC Lidingö om Lions julkort. 
 
Avslogs av distriktsrådet. 
 
 
DG 101 A 
Björn Andersson 
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MOTION TILL RIKSMÖTET 2010 Motion  n r.---- 
Anges av GR 
 
 
Från:...Lions  Club Åby 
 
Angående: ...Finansiering av flygplan till MAF (Mission Aviation Flight) - Svenska 
lejon ger stöd till ett flygplan! 
 
 
Motivering/bakgrund: ...Lions i Sverige har under många år varit en mycket 
betydande samarbetspartner och givare till MAF. Genom åren har man samlat medel 
till inte mindre an sju flygplan. Låt oss "lejon" fortsatta att ryta på platser där 
behoven är som störst och på nytt hjälpa MAF med ett plan. 
 
Lions hjälp startade 1975 efter att Carl von Rosen vänt  sig till Tidningen 
Kvällsposten  för att  få hjälp att effektivisera hjälpflygningar i Afrika. Tidningens 
dåvarande  chefredaktör  tog kontakt med DG Ture Nydrén  i södra distriktet  som 
tog på sig uppdraget.  Det första  flygplanet  Lion var med  och finansierade  var en 
DC3:a med  namnet  "Helping Lion". 
 
Lions har efter detta hjälpt MAF med insamlingar med ytterligare ett antal plan. Två 
originalplan finns fortfarande i aktiv tjänst i Uganda och Kenya. Det ar nu 13 år 
sedan den senaste (2001-2003) insamlingen genomfördes. Varför inte börja på en ny 
insamlingsperiod med målet  - Lions ger stod till ett  plan 
 
 
Yrkande: ...En insamling där varje klubb i Sverige bidrar med 100 kr per medlem 
vilket ger sammanlagt 1 150 000 kr som stöd till ett flygplan som kommer att 
användas i Bangladesh . 
 
 
 
 
LC:Åby.................. Datum:...26 oktober 2015 
 
Alicia Bengtsson 
President 
 
Motion från LC Åby om inköp av flygplan till MAF (Mission Aviation Flight). 
 
Bifölls av distriktsrådet. 
 
DG101A Björn Andersson 
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Motion till Riksmötet 2016 från Lionklubbarna i Arboga, Hallstahammar, Kolbäck, Kolsva, Kungsör, Kvicksund och Köping  


1 


 


  
 
 
Multipeldistrikt 101 Sverige Guvernörsrådet 2015-2016  


Gemensam motion från Lionklubbarna i Arboga, Hallstahammar, Kolbäck, Kolsva, Kungsör, 
Kvicksund och Köping   
Guvernörsrådet bör verka för att Sverige blir ett försöksland för tvååriga distriktsguvernörskap 


Bakgrund 
Lionsrörelsen tappar medlemmar i Sverige och i många andra länder. Medlemstappet i Sverige har 
pågått under mer än ett decennium och tendensen ser ut att fortsätta. 


Det finns flera orsaker till medlemstappet. En orsak är den bristande infrastrukturen inom 
Lionsrörelsen: alla med erfarenhet av styrelsearbete i en förening eller i ett företag inser att ettåriga 
mandatperioder inte är optimalt. Ett år är en alltför kort tid för att Distriktsguvernörerna ska ha en 
rimlig chans att först sätta sig in i arbetet, och därefter med kraft bidra till en positiv utveckling av 
Lionsrörelsen.  
Lionprincipen med ettåriga distriktsguvernörskap bidrar till att det sittande Guvernörsrådet mestadels 
blir en förvaltande styrelse, inte en ledande styrelse som tar sig an organisationens stora frågor och 
problem. I stället bör distriktsguvernörerna väljas på två år: 


• Guvernörsrådet blir effektivare när de valda distriktsguvernörerna sitter i två år  
• Lionrörelsens Convention-kostnader minskar när distriktsguvernörerna med partner endast 


deltar i ett Convention.   
Vi i Lions-klubbarna i zon 1 av distrikt B föreslår att Guvernörsrådet arbetar för att Multipeldistrikt 
101 Sverige blir ett försöksdistrikt med tvååriga distriktsguvernörskap.  Det innebär att 
distriktsguvernörerna väljs för två år, hälften på jämna årtal och den andra hälften på ojämna årtal. 
Distriktsguvernörer bevistar endast det International Convention som hålls det år de blir valda till DG.  


Hemställan 
Lionsklubbarna i Arboga, Hallstahammar, Kolbäck, Kolsva, Kungsör, Kvicksund och Köpings yrkar 
att Riksmötet 2016 beslutar  


• att Guvernörsrådet får uppdraget att verka för att Sverige blir ett försöksland med 
Distriktsguvernörer valda på två år och  
 


• att Distriktsguvernörer bevistar endast det Convention som äger rum när de tillträder. 
 
Detta innebär att hälften av Distriktsguvernörerna väljs varje jämnt årtal, den andra hälften varje 
ojämnt årtal.  
 
Med vänliga Lions-hälsningar från presidenterna i Lionklubbarna i Arboga, Hallstahammar, Kolbäck, 
Kolsva, Kungsör, Kvicksund och Köping, oktober  2015 
 
Conny Pettersson, President LC Arboga 
Ove Karlsson, President LC Hallstahammar 
Niklas Rådberg, President LC Kolbäck 
Håkan Porthén, President LC Kolsva 
Göran Carlsson, President LC Kungsör 
Fredrik Lundqvist, President LC Kvicksund 
Jan-Åke Åberg, President LC Köping 
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Motion till Riksmötet 2016 från Lionklubbarna i Arboga, Hallstahammar, Kolbäck, Kolsva, Kungsör, Kvicksund och Köping  
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Distriktets yttrande 
 
Motion inkommit från Zon1 DG Åke föredrog motionen: 
att Guvernörsrådet bör verka för att Sverige blir ett försöksland angående 2 årigt 
distriktguvernörskap. 
att guvernören deltar i Convention det år den väljs. Distriktrådet ställde sig enhälligt bakom 
motionen. 
 
Med vänliga hälsningar Åke Nyquist 
DG 101B 





		Multipeldistrikt 101 Sverige Guvernörsrådet 2015-2016

		Gemensam motion från Lionklubbarna i Arboga, Hallstahammar, Kolbäck, Kolsva, Kungsör, Kvicksund och Köping

		Guvernörsrådet bör verka för att Sverige blir ett försöksland för tvååriga distriktsguvernörskap

		Bakgrund Lionsrörelsen tappar medlemmar i Sverige och i många andra länder. Medlemstappet i Sverige har pågått under mer än ett decennium och tendensen ser ut att fortsätta.



		Hemställan Lionsklubbarna i Arboga, Hallstahammar, Kolbäck, Kolsva, Kungsör, Kvicksund och Köpings yrkar att Riksmötet 2016 beslutar








2015-2016  Bil 73 
  2014-12-01 


Motion till RM 2015 


 


Avskaffande av handboken. 


Bakgrund. 


Handboken bör avskaffas i nuvarande form. Medlemsregistret som är 214 sidor i handboken 
kan man ha på LC:s eller DM:s hemsidor. Många klubbar tar även fram egna foldrar över 
medlemmar. 


Övriga delar i handboken kan finnas på MD:s hemsida. 


I första LION tidningen efter RM kan man ha en bilaga med de val som gjorts på RM. 


Det skulle innebära en minskad kostnad samt en minskad miljö påverkan genom att man 
slipper trycka upp handboken. 


Förslag. 


- att GR tillsäter en utredning som tar fram hur man kan avskaffa nuvarande pappersform av 
handboken. 


 


LC Gävle 


Lars Gunnar Fredlund 


Distriktet yttrande 


Distriktsrådet har behandlat motionen vid sitt sammanträde i Hamrånge den 8 november 2014. Rådet 
beslöt att avslå motionen med följande motivering: 


Handboken är en mycket viktig hjälpreda för många medlemmar inte minst har den visat sig värdefull och 
praktiskt vid introduktionen av nya medlemmar. Då vid behandlingen av motionen någon klarget inte 
förelåg betr. samordningen av LCI:s och Multipeldistriktets medlemsregister är förutsättningarna för egna 
alternativa register alltför vaga för att tillstyrka någon förändring. För några år sedan genomförde man av 
besparingsskäl en delning mellan handboken och medlemsmatrikeln, där den förra förnyades vartannat år. 
Resultatet blev ej tillfredsställande och en snabb återgång till nuvarande upplägg blev följden. 


Då dessutom inköpet av Handboken är frivilligt har vi svårt att se några motiverade 
kostnadsbesparingseffekter genom avskaffandet av Handboken. Distriktsrådet beslöt därför enhälligt att 
avslå motionen. 


 


Falun 2014-11-26 
 
Lions Clubs International 
Distrikt 101 GD 
 
 
Jan Krångh 
DG 








 
 


Vi hjälper 
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Hjälpkommitténs rapport GR4 2015-16. 
 
 


Projekthantering Världens Barn 
 
HK arbetar med uppdraget att ta fram arbetsrutiner enl tidigare rapport till GR. När det gäller 
Morogoro så ska Sten Jansson åka till Tanzana  i slutet av januari, invigning av klinik.  RH har 
 beviljat projektet Burkina Faso förlängd implementeringstid på grund av oroligheter i 
området,  situationen i Burkina Faso är problematisk och att detta leder till förseningar. Att 
rapporterna Morogoro, Rent Vatten och Sri Lanka har redovisats  till RH i tid senast den 31 dec. 


 Stipendier 


Livskvalitetpris – dåligt intresse – påminnelse till alla DG samt annons i Lions-tidningen. 
Bragdannons godkänd och ute i handikappförbundets hemsida samt tidningar. 


MSB – flyktingar 
I oktober hade vi 340st, 20 kvm tält och 200 st. 12 kvm tält. Nu i december tog MSB ut 140 st. 20 
kvm tält och 100 st. 12 kvm tält för att användas till reception och tält för väntsal åt flyktingar i 
samband med att asylärenden behandlas. Det betyder alltså att vi har ca 300 st. tält i lager. 
Troligen kommer vi att kunna återanvända tälten som ju finns här i Sverige.  
 


KATASTROFBEREDSKAPEN 


PROTOKOLL NR 1, 2015-2016. 


 
 
Tid:  Möte via mail under vecka 48, 2015. 
Närvarande:  GRO Annica Nordell LC Östersund/Brunkullan, IRD Mikael Östman LC Sundsvall, 


Gunilla Persson LC Märsta-Arlanda, Per Janson LC Uddevalla och PIRD Hans Hallberg 
LC Falkenberg 


 
§ 1  Information 
  Det har framkommit att Lions kan dela ut julklappar till flyktingar i Istanbul i form av en 


sovsäck. Sovsäckarna kan inköpas från Shanghai i Kina. Priset för 1000 sovsäckar är 80 
500 Skr och kostnaden för flygtransport är 60 100 Skr. Totalt 140 600 Skr i dagens kurs.  
Nilgun och Leif Niord har lovat ta emot sovsäckarna och att vara ”jultomtar” och dela ut 
sovsäckarna till behövande flyktingar i Istanbul. 


 
§ 2  Flyktingar från Syrien i Istanbul, Turkiet. 
  Katastrofberedskapens styrelse har förslagit att vi skall bidra med en summa för inköp av 


1000 sovsäckar. 
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§ 3 Beslut 
Katastrofberedskapens styrelse beslutar att köpa in 1000 sovsäckar från Shanghai och 
skicka sovsäckarna per flyg till Leif Niord i Istanbul. 


 Bifogar beskrivning av sovsäcken. 
 
 
 
Kampanjen ”De glömda barnen i Syrien och dess grannländer” kommer att drivas lands-vis och lokalt i 
varje stad. Det övergripande insamlingsmålet är 1 krona per invånare. Totalt cirka 26 miljoner. 
 
 


Basketarrangemang 


Hjälpkommittén inbjudna samt deltager på till Basketarrangemang i Göteborg för funktionshindret autism, där 
kommunikation är ett nyckelord när man talar om autism och de flesta individer med funktionshindret autism 
har svårigheter med just kommunikationen och framför allt - i det sociala samspelet. Per Jansson deltog och 
Lions fick mycket PR. 
 
Hjälpkommittén 
Mikael Östman 
IRD 
 





		Hjälpkommitténs rapport GR4 2015-16.
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Hjälpkommittén  samt Vivianne Eriksson 


 


 


Arbetsutskottet januari 2016 


 


Komplettering till tidigare ärende  ang ” Rutiner vid hantering av 
projektansökningar, förbättring av  informationshantering, uppföljning och 
rapportering ”                                                                                      


 


Förslag ”Samordning Projektrapporter ” 


När Lions startade samarbetet  med Världens Barn och Radiohjälpen skrevs projektavtalen 
direkt med projektledning/klubb och distrikt. I början av vårt samarbete med Världens Barn  
hade Lions bara ett projekt, idag har vi flera  stora internationella projekt. Och numera skrivs 
avtalen med MD.  


Det är allmänhetens pengar som Lions  hanterar oavsett om de kommer från Världens Barn 
och Radiohjälpen eller direkt från våra egna insamlingar. Det ställs större krav på MD idag på 
rapportering och transparens oavsett om Lions granskas av Radiohjälpen eller av media.  


MD ansvarar för att det finns en arbetsordning och en samordning  av hela arbetet när det 
gäller framtagande av rapporter som ska redovisas till Radiohjälpen.   


För att arbetet ska fungera så effektivt som möjligt  måste  det finnas en funktion som 
samordnar – koordinerar arbetet. Controllern  har den funktionen och är därmed ansvarig 
samordnare. 


Det är controllern  som fastställer  tidsplanen  för hela rapportarbetet. Tidsplanen ska 
fastställas i god tid och i samråd med samtliga ansvariga, ekonom,  projektledning och 
revisorerna. 


 


Arbetsutskottet –Guvernörsrådet föreslås besluta  enl förslag 
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Arbetsordning för den Rådgivande Placeringsgruppen 


Ansvarig uppdragsgivare: Guvernörsrådet (GR) 


Gruppens sammansättning: Multipeldistriktets (MDs) Rådgivande 
Placeringsgrupp (Gruppen) skall ha tre 
ledamöter, vilka utses av GR. 


Uppdraget:  Gruppen skall bistå MDs arbetsutskott (AU) 
med råd och stöd när den gäller placering av 
MDs finansiella tillgångar. Gruppen kan 
utnyttja den externa kompetens som Gruppen 
bedömer nödvändig för att fullfölja 
uppdraget. Vid sin rådgivning skall Gruppen 
iaktta MDs Placeringspolicy. 


Gruppen ansvarar för att varje rekommendation 
till AU grundas på egen kunskap och erfarenhet, 
med eller utan inhämtad information från extern 
sakkunnig. 


Eventuell förhandling med placeringsinstitut om 
individuella villkor utöver generella erbjudanden 
skall genomföras av Gruppens ordförande. 


Samtliga förslag skall muntligen framläggas till 
AU och därefter överlämnas i skriftligt protokoll. 


AU håller Gruppen informerad om alla av AU 
beslutade och genomförda placeringar. 


Omprövning:  Det åligger Gruppen att årligen presentera 
förslag till Placeringspolicy och Arbetsordning 
för omprövning av GR. I den händelse GR väljer 
att utforma Policy och Arbetsordning själv skall 
Gruppen beredas tillfälle att yttra sig över 
dokumenten före beslut i GR. 


 


 // Gruppen 2015-08-21 
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Policy vid placeringar i finansiella instrument. 
 


1) Syfte 
Syftet med policyn är att formulera ett ramverk för förvaltningen av 
Multipeldistriktets (MDs) finansiella tillgångar med avseende på avkastning  
och riskspridning. Målet skall vara att placera tillgångarna till låg risk samt 
att skapa en tillväxt som är inflationsskyddad.  


2) Etik 
Vid val av placeringsinstrument skall alltid Lionrörelsens etiska normer 
beaktas innebärande bland annat att placeringar får ske endast i verksamheter 
som respekterar mänskliga rättigheter och värnar om en god miljö. 
Placeringar får inte ske i verksamheter som direkt omfattar tillverkning av 
eller handel med vapen, alkohol, tobak, pornografi eller kommersiell 
spelverksamhet. Placeringar får inte heller ske i verksamhet som kan 
misstänkas vara inblandad i eller bli inblandad i korruption. Placeringar i 
fonder får ske endast hos svenska fondbolag som är medlemmar i 
Fondbolagens förening och uttryckligen följer Svensk kod för fondbolag. 


3) Placeringsinstrument 
Placering av MDs finansiella tillgångar skall kunna ske i alla på marknaden 
förekommande likvida finansiella instrument, med undantag för: 
a) enskilda aktier 
a)b) smala aktiefonder, såsom branschfonder, småbolagsfonder och 


fonder inriktade på utvecklingsländer 
a)c) derivatinstrument 


4) Placeringsvaluta 
Placering får endast ske i värdepapper utgivna i svenska kronor.  


5) Kassalikviditet 
Vid placering skall MDs överblickbara likviditetsbehov beaktas. 


Formaterade: Punkter och numrering
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6) Begränsningar 


a) MDs bankkonton och därtill hörande kringtjänster ska ligga hos en eller 
flera av de fyra svenska storbankerna eller hos andra finansinstitut, som 
omfattas av den statliga insättningsgarantin.I det senare fallet får det 
placerade beloppet ej överstiga garantibeloppet, för närvarande EUR 
100 000. Arbetsutskottet kan på Placeringsgruppens rekommendation 
besluta om tillfälliga placeringar utöver garantibeloppet hos andra banker 
och finansinstitut förutom de fyra storbankerna, 


a)b) MDs tillgångar får endast placeras i likvida tillgångar där 
andrahandsmarknaden bedöms vara garanterad. 


c) Högst 25 % av tillgångarna får placeras i aktierelaterade instrument. 
 
 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
//Gruppens förslag 2015-08-21 


Formaterade: Punkter och numrering
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Rapport från Stiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond 
 
 
 
Fram till den 18 december har totalt ca 580 000 kr kommit in till fonden, varav 368 000 i 
samband med kampanjen för syriska flyktingar i september 2015. 
 
Till decemberinsamlingen har 157 555 kr kommit in, varav 137 007 kr genom lionsklubbar 
och 20 548 kr genom gåvor från allmänheten via swish-, sms-gåvor och gireringar. Ytterligare 
gåvor kan säkert förväntas i samband med denna. 
 
 
Martin Enqvist 
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        Rapport till GR 4, 2016 Lions Sveriges 100 - års jubileumskommitté 


 
• Arbetet med planeringen av Jubileumsinsamlingen och jubiléet pågår i kommittén och 


distriktskoordinatorerna har dialog i respektive distrikt om kommande aktiviteter i beslutad 
Jubileumsinsamling 2016-2017 ”För Barn och Ungdomar”. 


 
• Insamlingsmål under två år 2016-2017, är 4,6 mkr dvs 5000 kr per klubb och år. Hur dessa medel 


samlas in beslutar varje klubb. 
 


• Syftet med Lions Jubileumsinsamling är; 
"För Barn och Ungdomar i Sverige" 
Vi vet att det finns många barn och ungdomar i Sverige utan ekonomiska möjligheter att få 
uppleva gemenskap med andra barn, ungdomar och vuxna. Det finns många barn och ungdomar 
som blir kvar i sitt bostadsområde när andra åker iväg på semestrar och sommarlov. Därför vill 
Lions göra det möjlighet för så många barn och ungdomar som möjligt, att få uppleva livskvalitet 
genom att kunna; 
 
- Åka på sommarkollo 
- Göra intressanta fritidsaktiviteter under lov 
- Delta vid utflyktsdagar under helger 
 
Lions vill genom insamlingen värna alla barn och ungdomar i Sverige och bidra till ett berikande 
liv för dem. 
 


• Framtagande av lämpligt PR material för Jubileumsinsamlingen i distrikten pågår i dialog med 
Maud Nordell likväl som en kommunikationsplan för media. Detta innebär att ett tydligt och 
enhetligt budskap tas fram för allmänheten. Lokala varianter inom temat kan förekomma. Folder 
för klubbarna till allmänheten beräknas vara klar i februari samt den första informationen till 
medlemmarna via hemsidan under januari vilket kommer att revideras löpande. 


 
• Ansökta resebidrag från LCI 250 USD/ distrikt och 600 USD för MD koordinator, har beviljats. 


Ansökta 1500 USD per distrikt för aktiviteter har ännu inte inkommit till MD. Delar av dessa 
medel kommer att användas till material. 


 
• Kommittén har reviderat arbetsordningen för Jubileumsinsamlingen sedan GR 3 för beslut vid 


GR 4. 
• Den första gemensamma insamlingsdagen i MD ”Lionsdagen”, beslutades vid GR 3 till den 21 


maj 2016.  
 


• MD koordinator är kallad till utbildningskonferens i Köpenhamn den 6-7 februari till vilken 
distriktskoordinatorerna är inbjudna (respektive distriktsmedel). 


 
• Kommittén kommer att genomföra en planeringskonferens i Hallsberg den 20-21 februari, till låg 


kostnad. 
 
Muntlig komplettering av denna rapport sker vid GR 4. 
 
Nacka 2016-01-12 
 
Mats Granath 
MD Jubileums koordinator 
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Rapport från Ungdomskommittén MD 101 till GR 4 2016.  
 


Lägerplanering sommaren 2016; 


Planering pågår för genomförande av tre ungdomsläger i Sverige sommaren 2016. 


• Lions Camp Highland Experience 2016, 101-SM 
• Lions Green Camp 2016, 101-B 
• Lions Camp Backpacker to the Arctic Circle, 101-N och P 


Varje läger tar emot 25 internationella ungdomar och upp till 5 svenska, samtliga 17-21 år. 


Sverige har avtalat 75 inkommande internationella ungdomar samt 75 utgående till internationella läger 2016.  


I dagsläget har Sverige mottagit 22 internationella ansökningar till svenska läger (de flesta ansökningar brukar 
inkomma under andra hälften av januari och senast den 15 mars) och från MDs klubbar har 38 ansökningar 
inkommit till internationella läger (sista ansökningsdag 31 december) 


YEC konferens; 


Med hänsyn till den ekonomiska situationen i MD planeras en YEC konferens via Webbinar till den 30 
januari. Kallade blir samtliga YEC, MDNO, lägerchefer 2015 och 2016. 


Konferensen kommer att hålla fokus på administrativa rutiner för YEC, erfarenheter från 2015 års läger, 
planeringen av 2016 års läger samt övriga aktuella frågor inom ungdomsverksamheten i Sverige. 


Ansvarsområden ungdomsverksamheten MD; 


YED Mats Granath ansvarar för utgående ungdomar från MDs klubbar. 


vYED Marie Johansson ansvar för inkommande ungdomar till svenska läger. 


Alla frågor om Lions internationella ungdomsverksamhet, idéer och synpunkter mottages tacksamt av såväl 
YED som vYED.  


 


Kompletterande uppgifter till denna rapport samt frågor, sker muntligt vid GR 4. 


 


Nacka 2016-01-12 


Mats Granath    Marie Johansson 


YED MD 101    vYED 


mats.granath@nacka.se   mariekjohansson@hotmail.com 



mailto:mats.granath@nacka.se

mailto:mariekjohansson@hotmail.com
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SVERIGES LIONS 100-ÅRS JUBILEUMSINSAMLING. 


Arbetsordning för Sveriges Lions 100-års Jubileumsinsamlingsverksamhet 2015-2019 


”För Barn och Ungdomar”. 


Ändamål 


Jubileumsinsamlingen ändamål är att stödja barn och ungdomar i Sverige med mottot ”Lions 


förverkligar drömmar för barn och ungdomar med särskilda behov”.  


Jubileumsinsamlingen är inte avsedd för stöd med medel till Lions ungdomsutbytes/ 


ungdomsläger program eller till omedelbart därtill närstående ändamål. Jubileumsinsamlingen 


pågår 2015-2017. Möjligheten att söka medel ur insamlade medel är 2018-2019. 


Anslag kan endast tilldelas Lion klubb, zon eller distrikt vid ett tillfälle som avser att 


genomföra barn eller ungdomsprojekt enligt insamlingsändamålet inom något av Lions fyra 


grundpelare; Ungdom, Miljö, Katastrof/ Svält eller Syn.  


Styrelsen 


Styrelsen ska utses av GR på förslag från RVN och ska bestå av fem personer inklusive 


ordföranden. RVN föreslår ordföranden, vice ordföranden samt tre ledamöter. 


Styrelsesammanträden 


Styrelsen sammanträder när så påkallas, dock minst två gånger per år, en gång på hösten och 


en gång på våren då även beslut om utdelning av projektanslag fattas. 


Utdelning av projektanslag 


Projektanslag utdelas minst två gånger per år vid styrelsesammanträden. Inkomna 


ansökningar ska bedömas av styrelsen och ansökan ska avse ändamålet ”För Barn och 


Ungdom” med mottot ”Lions förverkligar drömmar för barn och ungdomar med särskilda 


behov” enligt insamlingens ändamål. 


Ansökningsförfarande 


Detta uppdras till styrelsen att återkomma till GR om. 


Beslut om tilldelning av projektanslag 


Styrelsen är beslutsmässig vid fördelningssammanträde om de vid sammanträdet närvarandes 


antal överstiger hälften av styrelseledamöterna. Såsom styrelsens beslut gäller, det vilka vid 


sammanträdet flest röstande förenar sig och vid lika röstetal det som biträds av ordföranden. 


Styrelsens beslut kan inte överklagas. 
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Promotion material och motsvarande 


Allt promotion material och annat liknade material ska godkännas av Jubileumsinsamlingens 


styrelse.  


 


Kostnaderna för verksamheten 


Jubileumsinsamlingen styrelse ska eftersträva att arbetet med jubileumsinsamlingens 


verksamhet utförs av frivilliga utan ersättning.  


 


Information till distrikt och klubbar 


Styrelsen ska i sitt arbete verka för att löpande information om Jubileumsinsamlingens 


verksamhet lämnas till distrikten och klubbarna via DG brev, sociala medier och tidningen 


Lion. 


 


Ändring av riktlinjerna 


Dessa riktlinjer kan ändras helt eller delvis närhelst ett enigt GR beslutar härom. 
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01/07-2015 -  31/12-2015


IB IB Utfall UB


Tillgångar Årets början Perioden Perioden Perioden


Lager 178 151 178 151 0 178 151


Kundfordringar 40 369 136 722 -73 729 62 993


Avräkningar 497 050 139 519 50 095 189 614


Upplupna intäkter 0 0 0 0


Likvida medel 32 71 0 71


SEB 1 526 335 959 546 1 436 586 2 396 132


Nordea 4 000 000 3 500 000 0 3 500 000


Länsförsäkringar 3 000 000 2 000 000 0 2 000 000


Lannebo Fonder 886 484 886 484 0 886 484


Marginalen 833 327 833 327 0 833 327


Summa 10 961 749 8 633 820 1 412 952 10 046 772


Övriga tillgångar 63 462 -43 065 -1 548 166 -1 591 231


Summa tillgångar 11 025 211 8 590 755 -135 214 8 455 541


Skulder


Uppl kostnader/intäkter -262 853 -49 249 4 336 -44 913


Leverantörsskulder -154 169 -32 307 29 051 -3 256


Kortfr skuld 0 0 0 0


Skatter -39 182 -20 746 633 -20 113


Uppl semesterskulder -57 146 -57 146 0 -57 146


S:a kortfristiga skulder -513 350 -159 447 34 020 -125 428


Projekt -6 302 696 -6 861 340 -34 138 -6 895 478


Barndiabetes -2 612 626 -36 000 2 000 -34 000


Lions Quest -176 358 -151 768 -15 460 -167 228


Hand i Hand -3 113 -27 913 -37 100 -65 013


Nya Klubbar -121 810 -121 810 0 -121 810


RM regl fond -30 629 -30 629 -74 122 -104 751


IT konto -54 978 -52 315 0 -52 315


S:a proj o avsättningar -9 302 210 -7 281 774 -158 820 -7 440 594


Eget kapital -1 000 000 -1 000 000 0 -1 000 000


Balanserade vinster/förluster -857 980 -857 980 0 -857 980


S.a eget kapital -1 857 980 -1 857 980 0 -1 857 980


Tidigare års resultat 0 0 0 648 328


Periodens resultat 648 328 708 447 260 014 320 132


S:a skulder o Eget kapital -11 025 211 -8 590 755 135 214 -8 455 541


2016-01-05 / BL
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2015-16 2015-16 2014-15 2015-16 2015-16 2014-15 2015-16


01/07.2015  - 31/12.2015 December December December Ackumulerat Ackumulerad Ackumulerat ÅRS


Utfall budget Utfall Utfall budget Utfall budget


Intäkter


Nationella avgifter 0 0 0 1 714 684 1 690 500 1 662 146 3 381 000


Försäljning  37 565 46 667 23 762 248 197 280 000 270 752 560 000


Handbok 0 0 0 83 020 81 500 153 360 81 500


The Lion 0 0 0 94 166 176 000 154 309 528 000


Stim/Sami 0 0 0 0 0 0 106 500


Annonsförsäljning Tidn Lion 0 0 11 945 -1 10 000 33 388 30 000


VDG-utbildning 0 0 0 0 0 0 50 000


LCI ers. Porto 923 833 1 190 4 326 5 000 3 784 10 000


LCI ers. ZO-utbildning 46 515 0 0 81 876 60 000 59 408 60 000


LCI ers. RLLI-utbildning 20 000 0 0 35 122 65 000 63 948 65 000


Convention Resenärer 0 0 0 87 092 87 000 115 379 87 000


Vidarefakt. NSR Kostnader 14 077 7 500 0 14 077 45 000 45 064 90 000


LCI ers. PR stöd 0 0 0 0 37 500 55 050 75 000


LCI ers. Women In Lions 0 0 0 0 0 0 0


Anm. Avg. seminarier 0 0 0 0 0 0 5 000


LQ Administration 0 5 000 0 0 10 000 0 40 000


AF Bidrag 0 10 000 0 50 903 60 000 0 120 000


Övr ersättningar o intäkter -3 0 -4 -23 0 -28 0


Summa intäkter 119 077 70 000 36 893 2 413 439 2 607 500 2 616 560 5 289 000


Kostnader


Varor -47 709 -37 917 -51 206 -243 848 -227 500 -238 766 -455 000


GRO -8 720 -6 722 -5 904 -37 189 -40 333 -32 761 -80 666


VGRO -1 991 -4 058 -8 280 -30 948 -24 345 -26 598 -48 690


GR -1 732 -11 217 -3 666 -40 251 -67 300 -127 573 -134 600


AU -1 316 -6 061 -5 990 -23 628 -36 365 -33 506 -72 730


IT 0 0 -14 200 0 0 -45 022 0


RM 0 0 0 -310 000 -310 000 0 -417 330


NSR -34 515 -1 737 -136 244 -95 249 -71 170 -250 436 -81 590


EF 0 0 -3 965 -37 196 -59 852 -48 362 -59 852


Convention 0 0 0 -185 617 -185 614 -134 256 -185 614


Övriga Kommittér 0 -7 321 0 -23 016 -43 925 -30 606 -87 850


GLT -2 905 -5 845 0 -36 837 -35 070 -37 361 -70 140


GMT 0 -10 177 -1 354 -39 384 -61 060 -22 430 -122 120


ZO-Utbildning 0 0 0 -127 011 -120 000 -126 818 -120 000


VDG UTB,  RLLI 0 -14 800 -37 822 -153 488 -163 800 -231 788 -252 600


IR/HJ 0 -4 222 0 -27 669 -25 330 -11 667 -50 660


YE 0 -1 990 0 -2 746 -11 940 -69 663 -23 880


RVN 0 -2 500 0 -5 168 -15 000 -2 467 -30 000


Framtidsgruppen 0 0 0 0 0 0 0


Women In Lions 0 0 0 0 0 0 0


PR -16 811 -12 500 -13 688 -16 811 -75 000 -13 688 -150 000


The Lion -70 258 0 -36 334 -222 343 -150 573 -245 448 -451 720


STIM/SAMI 0 0 144 633 0 0 0 -106 500


Handboken 0 0 0 -62 634 -67 000 -108 332 -67 000


Personal -114 429 -124 858 -131 115 -729 263 -749 146 -774 917 -1 498 292


Administration -76 260 -81 233 -89 421 -234 175 -302 400 -320 391 -604 800


Summa kostnader -376 645 -333 156 -394 555 -2 684 469 -2 842 724 -2 932 854 -5 171 634


Resultat före avskrivningar -257 568 -263 156 -357 662 -271 030 -235 224 -316 295 117 366


Kostnader för avskrivn o avsättn 0 0 0 0 0 0 0


Finansiella intäkter och kostnader 0 417 7 502 22 815 2 500 15 317 5 000


Extraordinära intäkter o kostnader -2 446 0 0 -71 918 -100 000 0 -100 000


-260 014 -262 739 -350 160 -320 132 -332 724 -300 978 22 366


Resultat -260 014 -262 739 -350 160 -320 132 -332 724 -300 978 22 366
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BOKF.ÅR (flera objekt) BOKF.ÅR 2015-2016 BOKF.ÅR (Alla)


IB UTFALL UB Rapporteringsdatum


Värden 2015-07-01 Värden 1507-1511 Värden 2015-12-31


PROJEKT NAMN Summa av Debet Summa av Kredit PROJEKT NAMN Summa av Debet Summa av Kredit PROJEKT NAMN Summa av Debet Summa av Kredit


2802 Proj NO/Hund 436 714,00 775 898,00 339 184,00 2802 Proj NO/Hund 174 042,00 250,00 -173 792,00 2802 Proj NO/Hund 610 756,00 776 148,00 165 392,00


2803 Proj NSR, R-skola 444 120,69 444 120,69 0,00 2805 Proj Tanzania /mödrav/ 690 886,75 690 886,75 2803 Proj NSR, R-skola 444 120,69 444 120,69 0,00


2804 Proj Morogoro /ögon/ 3 308 497,91 3 308 497,91 0,00 2806 Proj LEO 1 323,00 500,00 -823,00 2804 Proj Morogoro /ögon/ 3 308 497,91 3 308 497,91 0,00


2805 Proj Tanzania /mödrav/ 10 269 094,14 9 578 207,39 -690 886,75 2807 Proj Orkester Norden 210,00 210,00 2805 Proj Tanzania /mödrav/ 10 269 094,14 10 269 094,14 0,00


2806 Proj LEO 197 814,86 435 429,00 237 614,14 2808 Proj Katastrofberedskap 176 100,00 176 100,00 2806 Proj LEO 199 137,86 435 929,00 236 791,14


2807 Proj Orkester Norden 387 468,31 471 557,87 84 089,56 2809 Proj Tält/BQtL 16 115,00 117 950,00 101 835,00 2807 Proj Orkester Norden 387 468,31 471 767,87 84 299,56


2808 Proj Katastrofberedskap 6 602 192,78 7 906 949,93 1 304 757,15 2815 Proj Funktionshindrade 10 000,00 95 650,00 85 650,00 2808 Proj Katastrofberedskap 6 602 192,78 8 083 049,93 1 480 857,15


2809 Proj Tält/BQtL 8 632 668,83 8 733 863,06 101 194,23 2816 Proj Pengapåsen 82 300,00 82 300,00 2809 Proj Tält/BQtL 8 648 783,83 8 851 813,06 203 029,23


2810 Proj Maarja Village 65 833,92 65 833,92 0,00 2817 Proj NSR Norden 203 254,37 79 110,00 -124 144,37 2810 Proj Maarja Village 65 833,92 65 833,92 0,00


2811 Proj Novozybkov 11 400,00 11 400,00 0,00 2826 RF/Barndiabetes 2 612 626,35 36 000,00 -2 576 626,35 2811 Proj Novozybkov 11 400,00 11 400,00 0,00


2812 Proj Viljandi Estland 15 791,85 15 791,85 0,00 2829 Proj Burkina Faso 201 603,63 -201 603,63 2812 Proj Viljandi Estland 15 791,85 15 791,85 0,00


2813 Proj Ungdomsläger 433 675,20 633 883,87 200 208,67 28281 Proj Negombo - Sri Lanka II 30 014,00 -30 014,00 2813 Proj Ungdomsläger 433 675,20 633 883,87 200 208,67


2814 Proj Oskarshamnslägret 1 221 881,00 1 221 881,00 0,00 280513 Proj Mödravård 13.099 975 627,15 558 500,00 -417 127,15 2814 Proj Oskarshamnslägret 1 221 881,00 1 221 881,00 0,00


2815 Proj Funktionshindrade 2 480 892,15 3 471 532,97 990 640,82 28283 Proj Negombo - Sri Lanka III 702 633,32 1 071 800,00 369 166,68 2815 Proj Funktionshindrade 2 490 892,15 3 567 182,97 1 076 290,82


2816 Proj Pengapåsen 4 876 544,70 7 342 272,16 2 465 727,46 Totalsumma 4 927 238,82 2 909 256,75 -2 017 982,07 2816 Proj Pengapåsen 4 876 544,70 7 424 572,16 2 548 027,46


2817 Proj NSR Norden 1 249 651,15 1 684 431,03 434 779,88 0,00 2817 Proj NSR Norden 1 452 905,52 1 763 541,03 310 635,51


2818 Proj Haiti 5 220 526,20 5 220 526,20 0,00 0,00 2818 Proj Haiti 5 220 526,20 5 220 526,20 0,00


2819 Proj Chile 149 345,00 149 345,00 0,00 0,00 2819 Proj Chile 149 345,00 149 345,00 0,00


2820 Proj Tanzania-Moshi 1 167 584,95 1 167 584,95 0,00 0,00 2820 Proj Tanzania-Moshi 1 167 584,95 1 167 584,95 0,00


2821 Proj R-skola - avslut 2 405 300,00 2 405 300,00 0,00 0,00 2821 Proj R-skola - avslut 2 405 300,00 2 405 300,00 0,00


2822 Proj LCIF 2 370 462,50 2 370 462,50 0,00 0,00 2822 Proj LCIF 2 370 462,50 2 370 462,50 0,00


2823 Proj Pakistan 1 323 429,20 1 323 429,20 0,00 0,00 2823 Proj Pakistan 1 323 429,20 1 323 429,20 0,00


2824 Proj Japan 479 061,50 479 061,50 0,00 0,00 2824 Proj Japan 479 061,50 479 061,50 0,00


2825 Proj Specsavers 150 000,00 150 000,00 0,00 0,00 2825 Proj Specsavers 150 000,00 150 000,00 0,00


2826 RF/Barndiabetes 5 749 299,65 8 359 926,00 2 610 626,35 0,00 2826 RF/Barndiabetes 8 361 926,00 8 395 926,00 34 000,00


2827 Proj Rent vatten 3 649 250,00 3 649 250,00 0,00 0,00 2827 Proj Rent vatten 3 649 250,00 3 649 250,00 0,00 2015-12-31 11.015 12.030 12.031


2828 Proj Negombo - Sri Lanka 1 702 842,42 1 702 842,42 0,00 0,00 2828 Proj Negombo - Sri Lanka 1 702 842,42 1 702 842,42 0,00


2829 Proj Burkina Faso 720 554,27 1 076 302,00 355 747,73 0,00 2829 Proj Burkina Faso 922 157,90 1 076 302,00 154 144,10 2016-12-31 14.106


28281 Proj Negombo - Sri Lanka II 2 091 736,00 2 121 750,00 30 014,00 0,00 28281 Proj Negombo - Sri Lanka II 2 121 750,00 2 121 750,00 0,00 2015-12-31 14.028


280513 Proj Mödravård 13.099 2 087 005,10 2 549 585,00 462 579,90 0,00 280513 Proj Mödravård 13.099 3 062 632,25 3 108 085,00 45 452,75 2015-12-31 11.016 12029 12.031 13.099


28283 Proj Negombo - Sri Lanka III 2 801,00 23 983,53 21 182,53 0,00 28283 Proj Negombo - Sri Lanka III 705 434,32 1 095 783,53 390 349,21 2016-12-31 15.096


(tom) (tom) 0,00 0,00 (tom) (tom) 0,00


Totalsumma 69 903 439,28 78 850 898,95 8 947 459,67 0,00 Totalsumma 74 830 678,10 81 760 155,70 6 929 477,60


0,00 0,00 0,00


0,00


571035 2015-12-31 14105












2015-06-14 


Till GRO/Guvernorsradet 


Overklagande av fattat beslut. 


Vid Riksmotet i Lund 15 maj 2015 beslutades om tillsattande av multipeldistriktets controller. 


Distrikten hade nominerat tva kandidater. En av kandidaterna hade avsagt sig nomineringen till 


uppdraget och var darmed inte langre kandidat, vilket aven framgar av Riksmotestrycket. 


Riksmotet i Are 2013 beslutade att alla val till MD ska goras pa Riksmotet. Riksmotestrycket ar bl.a. 


till for att delegater och klubbar ska kunna ta stallning till valbara kandidater in nan Riksmotet. Den 


som avsagt sig uppdraget ar inte en kandidat som delegater/klubbar kan ta stallning till. 


Jamfor med vad som sags i § 16 b i Arbetsordning for multipeldistrikt 101, Sverige. "Samtliga 


kandidater till poster som guvernorsradets ordforande och vice ordforande samt i forekommande fall 


till poster inom den internationella styrelsen skall i handlingar infor Riksmotet (riksmotestrycket) 


presenteras med foto, namn, klubbtillhorighet samt meritforteckning. Kandidat till post som 


multipeldistriktets controller ska II presenteras med enbart namn och klubbtillhorighet". Den som 


avsagt sig uppdraget som vice GRO ar alltsa inte langre kandidat och presenteras inte i 


riksmotestrycket. Den kandidaten kan inte aterta sin kandidatur och ater bli val bar. Nagon annan 


kandidat kan inte heller nomineras fran "golvet" vid valproceduren. 


Motsvarande regelverk maste galla vid val av controller. Den som avsagt sig kan inte langre vara 


valbar. 


Nar valet av controller skulle genomforas i Lund foredrog valnamndens ordforande valnamndens 


forslag och var tydliga med att det fanns en kandidat vilken aven valnamnden forordade. Fran golvet 


och fran riksmotets ordforande ropades/angavs att det fanns ytterligare en kandidat, namligen den 


som avsagt sig nomineringen, men nu angrat sig. Till valdigt manga erfarna lions forvaning accepterar 


ordforanden for riksmotet att det fanns ytterligare en kandidat som ropas fran golvet. Man maste 


fraga sig om ordforanden hade godkant en atertagen kandidatur fran nominerad vice GRO som 


avsagt sig? 


Valproceduren for de uppdrag som namns i § 16 b, maste enligt mitt formenande hanteras 


likformigt, dvs att den som avsagt sig inte langre ar kandidat. 


Detta ar en mycket viktig sakfraga for Lions hantering vad gaiter val till ifragavarande poster. Ska 


Riksmotet kunna ropa upp nagon fran golvet till dessa poster? Naturligtvis inte. 


Jag yrkar att guvernorsradet ogiltigforklarar Riksmotets beslut vad galler uppdraget som 


controller. Beslutet strider mot vad som sags i § 16 b i Arbetsordningen vad galler tillsattande av vissa 


poster. 


Jag viii betona att detta ar en sakfraga och ingen personfraga och ber er hall isar sak och person 


under beslutspro 
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  PCC  Alf Bakken       Biskopsbyn 145   78064 Lima  070 603 35 92 
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LIONS CLUBS INTERNATIONAL 
 DISTRIKT 101 GD 


 Lions Clubs International 
 Multipeldistrikt 101 Sverige 
 Guvernörsrådet 


Utredning  angående val av controller 2015-2018 vid RM i Lund 


Undertecknad fick i uppdrag av guvernörsrådet att utreda valet av controller vid 
Riksmötet i Lund efter ett överklagande av PDG Bengtåke Johansson. 


Jag har pratat med berörda parter och tagit del av filminspelning från riksmötet, läst 
stadgar och arbetsordning för Multipeldistrikt 101 Sverige. 


Det finns enligt min bedömning två skäl att ogiltigförklara valet. 
För det första: 


I riksmötetstrycket står följande:  
Controller 2015-2018 
Bengt Parkstam LC Björklinge 
Nominerad av 101 –N, U, B, A, VG, S 
(avsagt sig) 
Bengtåke Johansson, LC Gävle 
Nominerad av 101- GD, P, SM 
Riksvalnämnden förordar Bengtåke Johansson 


Under riksmötet § 11C val av controller 
redogjorde Riksvalnämndens ordförande Sven-Erik Wachenfeldt för samma sak som 
stod i riksmötestrycket. 
Riksvalnämndens ordförande sade  ingenting om att Bengt Parkstam återtagit 
avsägelsen, enligt Bengt Parkstam har ett åtetagande skett i början på maj. 
Efter Riksvalnämndens presentation uppstår en märklig situation, 
Riksmötesordföranden säger att Bengt Parkstam återtagit sin avsägelse och är 
valbar, riksvalnämndens ordförande svarar ja på den frågan. 
Att i samband med valet meddela att Bengt Parkstam återtagit sin avsägelse och att 
han är valbar är att betrakta som en nominering från golvet och skulle ej ha 
godkänts.  
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LIONS CLUBS INTERNATIONAL  


 DISTRIKT 101 GD 
 


 
 
 
För det andra: 
I stagar för multipelditrikt 101 Sverige står följande 
 
§14 
Multipeldistriktets controller skall ha kunskaper och dokumenterad erfarenhet av 
ekonomisk redovisning. Controllern ska ha bred kunskap om och stor erfarenhet av 
den verksamhet som bedrivs inom Lions. 
Vid bedömning av erfarenhet och kunskap skall den som kandiderar till funktionen 
som controller ha tjänstgjort en hel mandatperiod som distriktsguvernör eller 
bedöms på annat sätt ha införskaffat motsvarande kunskap och erfarenhet. 
 
Med hänvisning till andra stycket i §14 är min bedömning att 
Bengt Parkstam inte hade den kunskapen och erfarenheten vid valet av controller. 
 
Med de skäl jag redovisat föreslår jag att: 
Guvernörsrådet beslutar föreslå Riksmötet att ogiltigförklara valet av controller. 
 
Guvernörsrådet bör ge stadgesekreteraren i uppdrag att ta fram bestämmelser när 
en föreslagen kandidat kan återta sin avsägelse. 
 
 
 
 
 
 
Biskopsbyn den 19 oktober 2015 
 
PCC Alf Bakken 
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2015-10-30 


Svar på frågor, se tidigare dokument daterat 2015-09-06, Förfrågan till USA, RM-15: 


Om Controller 
Mina frågor blir följande: 


1. Kan man återta sin avsägelse?


2. Finns det någon tidsgräns för återtagande av avsägelse?


Svar från USA: 


Eftersom posten "controller" inte återfinns i internationella stadgar och arbetsordning styrs valet av 


multipeldistriktets controller av respektive multipeldistrikts stadgar och arbetsordning. Av den anledningen är 


det upp till multipeldistriktet att avgöra huruvida det är tillåtet att återdra sin avsägelse. Vi rekommenderar att 


multipeldistriktets kommitté för stadgar och arbetsordning granskar ärendet för att ge er vägledning. 


I allmänhet bör alla distrikt (enkel, del och multipel) tillåta alla medlemmar som kvalificerar för en post att 


kandidera till posten. Att neka en kvalificerad kandidat är kanske inte att rekommendera förutsatt att alla 


kandidater har presenterats för delegaterna på ett sätt som överensstämmer med multipeldistriktets stadgar och 


arbetsordning. Men eftersom det inte finns några tydliga riktlinjer i just denna situation är det upp till 


multipeldistriktet att avgöra detta. 


Om motion 
Mina frågor blir alltså följande: 


1. Rent formellt kan det anses vara hanterat enligt principen 2/3 majoritet för stadgar tack vare att GR


ändrade sitt förslag efter RM:s beslut om formulering enligt Motion 14:3 inför beslut i Förslag 13:11a?


2. Strider formuleringen av den svenska stadgan mot formuleringen av den internationella stadgan och i så


fall i vilket avseende?


Svar från USA: 


Huruvida hanteringen är formellt korrekt för att ändra stadgarna är upp till multipeldistriktet att avgöra. Om 


parterna inte är överens om att man uppnått den formalitet som krävs skall ett klagomålsärende skickas in enligt 


konfliktlösningsförfarandet på multipeldistriktsnivå. Konfliktlösningsförfarandet hjälper medlemmar att lösa 


”alla dispyter som avser medlemskap, klubbgränser, tolkning av, brott mot eller tillämpning av 


multipeldistriktets stadgar och arbetsordning, policy eller förfarande som vid tid till annan antas av 


guvernörsrådet. . .”  


Som jag nämnde ovan, om man inte är överens om hur man tillämpat multipeldistriktets stadgar och 


arbetsordning, policy eller annat förfarande som har antagits, skall konflikten lösas med hjälp av 


konfliktlösningsförfarandet på multipeldistriktsnivå som återfinns i den internationella styrelsens policymanual, 


kapitel 7, bilaga C, Stadgar och arbetsordning för multipeldistrikt, artikel VIII. 


Gällande språket, syftet och användningen av den föreslagna ändringen kanske inte står i konflikt med MD 101:s 


stadgar och arbetsordning, men ordalaget som sådant bör stämma överens med internationella stadgar och 


arbetsordning. 


Internationella stadgar, artikel VIII, moment 2 lyder: 


"Varje person som är myndig samt har god moral och gott anseende i sitt lokala samhälle kan beviljas 


medlemskap i en lionklubb som är officiellt chartrad. Medlemskap skall endast erbjudas genom inbjudan." 


Rent generellt kan en klubb avgöra huruvida en medlem har "god moral och gott anseende i sitt lokala samhälle." 


Men enligt den internationella styrelsens tolkning av denna specifika formulering ska respektive klubb använda 


en formulering i likhet med den internationella styrelsens tolkning vilken finns återgiven i den internationella 


styrelsens policymanual, kapitel XV, avsnitt C, stycke 10:  
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BESLUTAS att frasen "god moral och gott anseende i samhället" i artikel III, moment 3 i de internationella 


stadgarna skall gälla såväl nuvarande som blivande medlemmar. 


 


OCH BESLUTAS VIDARE att en nuvarande eller blivande lionmedlem som erkänner, eller är dömd av domstol 


för ett brott som visar moraliskt fördärv, inte uppfyller kraven på god moral och gott anseende i samhället och 


skall avföras som medlem i lionklubben. 


 


OCH BESLUTADES VIDARE ATT en lionmedlem eller en blivande medlem som formellt står anklagad för ett 


brott som visar moraliskt fördärv, inte uppfyller kraven på god moral och gott anseende i samhället förrän 


medlemmen har friats från alla anklagelser genom ett bindande domstolsbeslut. Under sådana omständigheter 


skall medlemmen avföras som medlem i lionklubben tills det att medlemmen friats från alla anklagelser om brott 


som visar moraliskt fördärv. 


 


Av den anledningen följer formuleringen "Varje myndig person som förklarat sig villig att följa Lions Clubs 


Internationals syften och etik kan bli medlem.” inte internationella stadgar och arbetsordning, eftersom man inte 


inkluderar kravet om att medlemmar skall ha god moral och gott anseende i samhället". Det rekommenderas att 


man reviderar ändringen så att den återspeglar internationella stadgar och arbetsordning. 


 


 


David Kingsbury 


Staff Attorney 


Legal Division 


Lions Clubs International 


300 W. 22nd Street 


Oak Brook, Illinois 60523-8842 


Telefon: 630-468-6732  


Fax: 630-706-9081  


E-post:  david.kingsbury@lionsclubs.org 


Legal Division Resources 
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         2015-10-30  


Svar på frågor, se tidigare dokument daterat 2015-09-06, Förfrågan till USA, RM-15:  


Om Controller  
Mina frågor blir följande:  


1. Kan man återta sin avsägelse?  
2. Finns det någon tidsgräns för återtagande av avsägelse?  


  
Svar från USA:  
Eftersom posten "controller" inte återfinns i internationella stadgar och arbetsordning styrs 
valet av multipeldistriktets controller av respektive multipeldistrikts stadgar och 
arbetsordning. Av den anledningen är det upp till multipeldistriktet att avgöra huruvida det är 
tillåtet att återdra sin avsägelse. Vi rekommenderar att multipeldistriktets kommitté för 
stadgar och arbetsordning granskar ärendet för att ge er vägledning.  
  
I allmänhet bör alla distrikt (enkel, del och multipel) tillåta alla medlemmar som kvalificerar 
för en post att kandidera till posten. Att neka en kvalificerad kandidat är kanske inte att 
rekommendera förutsatt att alla kandidater har presenterats för delegaterna på ett sätt som 
överensstämmer med multipeldistriktets stadgar och arbetsordning. Men eftersom det inte 
finns några tydliga riktlinjer i just denna situation är det upp till multipeldistriktet att avgöra 
detta.  
  
Om motion  
 





		Om Controller

		Om motion
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Sammanställning av utredning kring PDG Bengtåke Johanssons överklagan av val av controller på 
Riksmötet i Lund 2015. 


På uppdrag av Guvernörsrådet genomförde PGRO Alf Bakken en utredning. 


På eget initiativ skrev Riksmötesordföranden PGRO Annette Eiserman Wikström till LCI för en 
bedömning av hur ärendet behandlades på Riksmötet. 


AU har tagit del av båda utredningarna. Den situation som uppstår efter det Riksvalnämndens  
ordförande föredragit valet är att  Riksmötesordförande frågar Riksvalnämndens ordförande, efter 
det att Bengt Parkstams namn ropats i salen om Bengt Parkstam har återtagit sin avsägelse och står 
till förfogande varvid Riksvalnämndens ordförande svarar ja på frågan.  Valet förrättades därefter 
med val mellan två kandidater. 


AU anser inte som PCC Alf Bakken att Bengt Parkstam inte hade kunskapen och erfarenheten som 
enligt § 14 krävs för val till controller.  Bengt Parkstam har förvisso inte varit Distriktsguvernör men 
har i övrigt från sitt yrkesliv och sin mångåriga erfarenhet från Lionrörelsen all den kunskap och 
erfarenhet som efterfrågas i § 14.  


AU anser att både Bengtåke Johansson och Bengt Parkstam var kvalificerade kandidater då valet 
genomfördes.  


AU anser att sakfrågan är om man kan återta en avsägelse-inget annat. LCI har ingen åsikt om detta, 
MD 101 stadga säger ingenting om detta.  


 Controller Bengt Parkstam har inte deltagit i AU:s förslag till beslut till GR4. 


 


AU föreslår GR besluta att lämna PDG Bengtåke Johanssons överklagan utan åtgärd. 


 


GRO Annica Nordell 


VGRO Mattias Öberg 


IPGRO Per Jansson 


 


Bilaga 1. PDG Bengtåke Johanssons överklagan 


Bilaga 2. PGRO Alf Bakken utredning 


Bilaga 3. LCI svar 


Bilaga 4. Svar från RMO Anette Eisermann-Wikström 





